
 
 

Krokeks IF:s Verksamhetsplan 2023 
Vision/verksamhetsidé 

I Krokeks IF bedriver vi en verksamhet för alla för att ha roligt, må bra och utvecklas under 
hela livet. Vi vill erbjuda meningsfulla aktiviteter för så många som möjligt så länge som 
möjligt så bra som möjligt. 

 

 Vår värdegrund  

Krokeks IF:s värdegrund är inriktad på samspel, respekt och allas lika värde. Den bygger på 
det ideella ledarskapet och skall präglas av  

• Glädje, idrott och hälsa  
• Gemenskap och delaktighet  
• Allas rätt att vara med  
• Rent spel  

 

Verksamhetsplan 2023 

Krokeks IF kommer under 2023 att fortsätta det systematiska utvecklingsarbetet, mot målet 
att bli en Diplomerad förening. Vi vill vara en förening som präglas av ordning och reda. Det 
skall vara lätt att nå oss och att hitta den information man söker. Klubbens varumärke skall 
vara starkt och vi skall präglas av brett engagemang.  

• Krokeks IF skall vara en attraktiv förening i framkant  
• Krokeks IF har en tydlig vision och strategi, en röd tråd för framtiden, som är känd av 

medlemmarna 
• Krokeks IF har engagerade ledare, spelare och övriga medlemmar  
• Krokeks IF har en fungerande kommunikation, såväl internt som externt  
• Krokeks IF är en förening som präglas av ordning och reda  
• Krokeks IF fortsätter att vara en aktiv partner i Krokeks samhälle och föreningsliv  

 

Styrelsen skall verka för fortsatt gott samarbete mellan lagen i föreningen och därmed ge 
lagens ledare och föräldrar bra förutsättningar att stötta varandra och hjälpas åt lagen 
emellan. Vi vill också verka för ett fördjupat samarbete med andra föreningar. Sedan tidigare 
har Krokeks IF undertecknat RF/SISU:s handlingsplan ”Samsyn Norrköping som innebär att vi 
genom samverkan ska möjliggöra för ungdomar under 15 år att ägna sig åt flera idrotter.  



 
 

I linje med RF:s avsiktsförklaring ”Idrotten vill” vill vi också lägga särskild kraft på inkludering, 
rent spel och allas rätt att vara med. Vi vill delta i utmaningen att få fler barn och ungdomar 
att komma i rörelse och är öppna för att delta i utvecklingen av andra former av idrottsliga 
aktiviteter.  

Föreningen har sedan flera år tillbaka målsättningen att alla ungdomsledare ska genomgått 
grundutbildning för tränare. Styrelsen tillsammans med föreningens fotbollssamordnare 
utvärderar kontinuerligt behovet av utbildningar bland ledarna för att säkerställa en god 
kvalitet i verksamheten. Styrelsen har också uttalat sig positiv till extra satsningar på unga 
ledare för att öka antalet ledare i föreningen. Vidare ska föreningen fortsätta utbilda 
ungdomsdomare för att säkerställa tillgången på bra domare för verksamheten. 

Satsningen på flicklag måste intensifieras. Här har vi en utmaning, både vad gäller 
rekrytering och att behålla. Den satsning som under 2022 genomfördes med konceptet 
”Playmakers” föll väl ut och kommer fortsätta även under 2023. Föreningen har under 2022 
ändrat vissa rutiner kring uppstart och skapat en tydlig process för att även få med ledare 
kring de nya lagen. Rekrytering av nya spelare är av yttersta vikt för föreningens överlevnad 
på längre sikt. 

 

Våra anläggningar 

Krokeks IF förfogar idag över en förhållandevis stor anläggningsyta geografiskt spridd över 
Krokek. Huvudsaklig anläggning för ungdomsverksamheten är Kullevi där vi även har kansli 
och ett fotbollstält som nyttjas under vinterhalvåret. Seniorverksamheten bedrivs främst på 
Kolmårdens IP i Sandviken. På denna anläggning spelas även Kolmården Cup varje år i början 
av augusti. Glädjande har vi under 2022 undertecknat ett nytt 10-årigt arrendeavtal med 
Norrköpings kommun avseende Kolmårdens IP. Detta gör att vi kan planera mer långsiktigt 
för en uppfräschning av hela anläggningen. Utöver dessa anläggningar har vi även sedan 
några år tillbaka konstgräsplanen vid Uttersbergsskolan som även är utrustad med belysning. 
Den planen används främst under årstider när vi inte kan spela på naturgräs men används 
även frekvent av både skolan och områdets ungdomar för spontanidrott. Även konstgräs har 
ett underhållsbehov och en begränsad livslängd. Styrelsen är väl medvetna om behovet 
inom 5-7 år av att byta konstgräset varför en viss kapitaluppbyggnad pågår för att säkerställa 
ekonomiska resurser framöver. 

Under förutsättning att föreningens ekonomi utvecklas som planerat och att frivilliga 
resurser finns tillgängliga avser föreningen genomföra följande större projekt, 

• Renovering och breddning av planen på Kolmårdens IP 
• Undersökning, projektering och bidragsansökan för uppförande av nya 

omklädningsrum på Kolmårdens IP 

 

 



 
 

Aktiviteter som föreningen planerar genomföra under 2023  

• Fortsatt systematiskt förändringsarbetet mot konceptet Diplomerad förening. 
• Ledarutbildningar och regelbundna ledarträffar 
• Utbildning av föreningsdomare och unga ledare  
• Riktade satsningar för flicklag  
• Fördjupat samarbete med Uttersbergsskolan  
• Landslagets fotbollsskola  
• Kolmården Cup  

 

Omvärldsanalys  

• Vår stora utmaning är att rekrytera och behålla spelare och ledare. Detta är inte 
något unikt för vår förening, utan något som alla idrottsföreningar har att brottas 
med. Vårt arbete bygger på ideella arbetsinsatser och vi måste skapa klimat och 
förutsättningar för att upprätthålla och öka det intresset.  

• Föreningslivet är fostrande, alla som vill skall få vara med och de som ännu inte har 
hittat hit skall lockas av det sammanhang som en förening kan erbjuda. Vi är en 
breddförening och skall fortsätta utvecklas i den riktningen. Vi behöver förstärka vårt 
samarbete med i första hand skolan, men också med vårt samhälle Krokek generellt.  

• Vi tror att handlingsplanen Samsyn Norrköping kan vara till hjälp. Önskvärt vore 
också om vi kunde få till ett lokalt föreningsnätverk.  

• Arbetet med att ta fram en långsiktig utvecklingsplan för vår anläggning måste 
fortsätta. Den måste anpassas till vad som är rimligt att klubben kan bära, såväl 
ekonomiskt som i form av tidsmässiga insatser. En långsiktig finansieringsplan måste 
tas fram.  

• Vi måste bli synligare på vår hemsida och i sociala medier. En uppdatering av 
hemsidan måste ske. Det påbörjade arbetet måste slutföras under året. Där skall det 
vara lätt att hitta oavsett om man är medlem eller ej  

• Fortsätta arbetet med att knyta fler sponsorer till oss utifrån den nya sponsorstrategi 
som togs fram 2020  

• Vi kommer att fortsätta vårt strukturerade utvecklingsarbete med sikte på att bli en 
certifierad förening. Vi vill att vår förening skall präglas av glädje, gemenskap, rent 
spel och allas rätt att vara med och där barnens rätt blir synlig och tas tillvara. 

 

Vi i styrelsen vill med detta också tacka alla medlemmar för året som gått och ser fram emot 
ett nytt år med mycket glädje och samarbete i föreningen.  

 

Kolmården 2023-02-15  

Magnus Dahlin, Christoffer Borgsjö, Mats Amlé, Lisa Gezelius, Ted Liljenborg, Christian 
Skanser, Elin Klevemalm, Elias Comèt Hansson, Kristina Hellsvik och Thomas Vernersson 


